
     

 

 

 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL 27 DE NOVEMBRE DE 2023 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta anterior, si escau. 

2. Faller/a Exemplar 2024. 

3. Votació programa de falles 2024. 

4. Curs formació “Servicio responsable”. 

5. Precs i preguntes. 

 

1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR:  

S’aprova l’acta anterior per majoria. 

2. FALLER/A EXEMPLAR 2024: 

 

El secretari pren la paraula per tal de procedir a recordar que cada falla pot presentar 

dos candidats/es a Faller/a Exemplar 2024, per la qual cosa, s´acceptaran els 

corresponents dossiers, que s´han d´enviar per correu electrònic a 

secretari@fallasdenia.es, fins al 31 de desembre. Després d´aquest dia no s’admetrà cap 

proposta. 

 

3. VOTACIÓ PROGRAMA DE FALLES 2024: 

El secretari informa que aquest punt es retira de l´ordre del dia ja que hi ha modificació 

en torn al sopar de germanor, degut a que no s’instal·larà carpa a Torrecremada per 

l´elevada despesa que suposa i el breu temps que es gaudeix. 

L´alternativa és celebrar un dinar de germanor el dia 2 de març a l´emplaçament de 

Torrecremada. 

En aquest punt, fa ús de la paraula Raúl García de la Reina, Regidor de Festes, el qual 

informa que “Degut al l´elevat cost que suposa la carpa per a una nit, s´ha decidit 

suprimir aquesta despesa, reduint al màxim l´impacte en la festa. Pel que fa a l´arena, 

les ambulàncies en aquelles falles que fan mascletades i els escenaris que es posen a 

cada falla, que ja no es pagarà des de el departament de festes directament. Les falles 



     

 

 

es tindran que presentar a la concurrència que es té des de l´Ajuntament per que a totes 

les entitats festeres puguin optar a aquesta concurrència.  

El procediment es senzill, ja que son les falles les quals tenen que presentar l´instancia a 

l´Ajuntament sense necessitat de passar per Junta Local Fallera. Es comunicaran les 

bases a les falles per a que tinguin constància.” 

4. CURS FORMACIÓ “SERVICIO RESPONSABLE”: 

El secretari informa que els dies 11 i 12 de desembre es celebrarà a la casa de la cultura 

un curs per a les falles i els moros i cristians, amb una duració de 16 a 21 hores. La 

informació s’enviarà a tots els secretaris de les falles, per a que donen difusió i puguin 

participar quants més fallers, millors. 

 

5. PRECS I PREGUNTES: 

 

El secretari informa que a desembre el dia de nadal coincideix amb l’últim dilluns del 

mes, pel que l’assemblea general ordinària del mes de desembre es celebrarà el dilluns 

18 de desembre. 

 

Es comenta que des de Junta Local Fallera s´ha organitzat el VII Torneig de Fallers de 

Vaqueta que es disputarà a Dénia el dissabte 2 i 16 de desembre. 

 

Es recorda a les falles que envien el més aviat possible els esbossos i contracte de les 

falles 2024.  

 

Per últim, el dimecres 22 va passar per junta de govern local el punt de la subvenció de 

carrosses i està aprovada, per la qual cosa, en rebre la transferència, des de el 

departament de tresoreria, es faran les transferències corresponents a les diferents 

falles. 

 

El president de la falla Oeste manifesta el seu descontent i considera una falta de 

respecte la visita que es va realitzar, per part de membres de JLF, de forma no oficial, a 

diferents tallers d´artistes que planten els seus monuments a la ciutat. 

 

El vicepresident tercer respon que va ser iniciativa seua portar a les Falleres Majors de 

Dénia i les seues Corts d´Honor a diferents tallers i per falta de temps no es van poder 

visitar més tallers, del mateix mode, demana disculpes públicament si a algú ha ofès. 

 



     

 

 

El secretari general de JLF demana disculpes a totes les falles en nom de JLF pel malestar 

ocasionat arran d´aquesta activitat. 

 

El delegat de la falla Centro pregunta pel tema de l’ajuda per la compra de les 

plataformes. El regidor de festes li contesta que eixa partida no esta en el pressupost 

municipal 2024. 

 

El secretari de la falla Roques pregunta si hi ha alternativa en cas de que hi haja previsió 

de pluja per al dia del dinar de germanor. Se li respon que encara no hi ha res planificat 

pel que fa a aquest esdeveniment. Tant mateix es comenta que la indumentària per a 

tothom seria bruso i panyoleta, a diferencia del tradicional sopar de germanor que els 

càrrecs i JLF si que anaven vestits amb indumentària de gala valenciana.  

 

De forma paral·lela pregunta per la reparació de les goteres a les naus de l´espai fester. 

El regidor de festes li respon que es un tema d´urbanisme i que té constància que estan 

avisats, així com fa poc temps van veure les goteres la regidora i els tècnics per a procedir 

a la seua reparació. 

 

Sense més assumptes per a tractar el secretari alça la sessió. 

 

 

 

.........................................    ...................................... 

PRESIDENT J.L.F.      SECRETARI J.L.F. 

 

 

 

...........................................    ...................................... 

FALLA CENTRO      FALLA LES ROQUES 

 

  

 



     

 

 

...........................................    .................................................. 

FALLA DTE. MARÍTIM – BAIX LA MAR   FALLA OESTE  

 

 

 

........................................   ............................................... 

FALLA PORT - ROTES      FALLA SALADAR 

 

 

 

.........................................    ................................................. 

 FALLA DIANA      FALLA PARIS – PEDRERA 

 

 

 

.......................................    ......................................... 

FALLA DARRERE DEL CASTELL    FALLA CAMPAMENTS  

 

 

 

............................................. 

              FALLA NOU CAMP ROIG 

 

 

 


